



## Oleg Sergeev

Russland/Russia

Oleg Sergeev begibt sich mit seiner künstlerischen Ausdrucksweise auf die Suche nach objektiven Zusammenhängen in der Welt sinnlicher Realität und versucht diese in räumlichen, malerischen Konstruktionen widerzugeben. Er schafft seine gegenständliche Malerei nach der Natur.

Oleg Sergeev, Maler und Bildhauer, geboren 1956, lebt und arbeitet in Moskau. Er ist Mitglied des Verbandes Moskauer Maler, des Verbandes Russischer Künstler und hat an zahlreichen Ausstellungen in Russland und anderen Ländern teilgenommen.

## Олег Сергеев

The basis of Oleg Sergeev's artistic language is searching for objective links in the world of sensory reality and the presentation of those connections by means of the spatial painterly constructions. He creates paintings of the objects from real life.

Oleg Sergeev, painter and sculptor, born in 1956, lives and works in Moscow. He is a member of the Moscow Union of Painters, the Union of Russian Artists, and a participant of numerous exhibitions in Russia and other countries.

[www.olegsergeev.com](http://www.olegsergeev.com)



Stilleben mit zerknittertem Papier, 2016, Öl auf Holz, 50 x 70 cm

Still life with crumpled paper, 2016, oil on panel, 50 x 70 cm